
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 21. august 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1288 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 1288:  

” Vil i istere  ko e tere borgerforslaget o  ”Etableri g af ét atio alt syste  

til elektro isk patie tjour al EPJ ”? Der he vises til https://www.borgerforslag. 

dk/se-og-stoet-forslag/?Id=FT-01508 ” 

 

Svar: 

En eventuel kommende behandling af borgerforslaget om etableringen af ét nationalt 

system til EPJ vil indebære en række overvejelser om både fordele og ulemper ved 

konsolidering til ét fælles EPJ-system.  

 

Jeg henviser i den forbindelse til svar på spørgsmål nr. 1276. 
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